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Zápis zárybských dětí 

do 1. ročníku ZŠ se konal 11. 4. 2018. 

K zápisu se dostavily: 

                       

              

               

 

 

 

 



 



 

Zprávy z obecního úřadu 

  

Poděkování 

 V tomto, možná pro někoho krátkém, příspěvku bych chtěl moc a moc poděkovat jménem všech 

občanů v této obci pani Miluši Syrové za její dlouholetou a mnohdy obětavou práci na našem obecním 

úřadu, kde pracovala více jak třicet let a letos začátkem dubna si začala užívat vskutku zaslouženého 

důchodu! Samozřejmě ji chci poděkovat i jménem mým, protože při mém nástupu do funkce mi hodně 

pomohla a i v průběhu let následujících byla mým "kontrolorem a andělem strážným" v jedné osobě a 

moc ji za to děkuji. Nebudu lhát, že její odchod do důchodu nás na úřadě nijak neovlivnil, protože 

někdo, kdo přes třicet let dělal svou práci pečlivě a svědomitě samozřejmě chybí. 

Jeji práci převzala paní Machová, která se nám vrátila z mateřské dovolené a před tím působila jako 

účetní obce, takže problematiku obce zná a zkušenosti samozřejmě má, ale agenda po paní Syrové je 

obsáhlá, složitá a komplexní, takže bude muset získat praxi a zkušenosti v novém oboru. 

                                                              Petr Mašek, starosta obce 

                 ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

Poděkování 

  Děkuji mým, dnes už bývalým kolegům Haně, Petrovi, Jirkovi, Pavlovi,  zastupitelům obce, žákům 

základní školy s pedagogickým sborem a zaměstnanci školy, dobrovolným hasičům naší obce, 

komunitnímu centru a několika dalším spoluobčanům, ti všichni se přišli se mnou rozloučit,  můj 

poslední  pracovní den  při odchodu do důchodu po 31 letech z mé pracovní pozice úředníka 

Obecního úřadu Záryby. Děkuji také za poděkování, milé dárky a přeji všem krásné a jenom 

sluníčkové dny.  

                                                                                                    Miluše Syrová  
 

                ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

     Obecní úřad žádá občany, kteří ještě nezaplatili na základě Obecně závazné vyhlášky Záryby 

č.1/2016 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálního odpadu  poplatek za I. pololetí roku 2018, aby tak v nejbližší době učinili. 

Dle vyhlášky musí být první polovina poplatku zaplacena nejpozději do 28.2. a druhá do 30.9. 

příslušného kalendářního roku. Sazba poplatku za komunální odpad činí pro tento rok 650,- Kč. Dále 

připomínáme, že poplatník je povinen ohlásit správci poplatku do 15ti dnů jakékoliv změny 

v ohlášených skutečnostech .  

                                                                                                 Ing. Jiří Kutílek – účetní obce  



 

 

Projekt Edison v naší základní škole. 

 
V únoru se naše škola zapojila do projektu Edison, který byl pro nás velkým zážitkem. 

Navštívili nás 3 stážisté (studenti vysokých škol), Gabriela Octaviani z Indonésie, Jessica 

z Taiwanu a Kiril Baukin z Ukrajiny. Byl to týden plný vzrušení a nových poznatků. 

Poznávali jsme nové země, kultury a získali jsme skvělé kamarády. Byla pro nás velká 

zkušenost mluvit jen anglicky. Každý den jsme si spolu skvěle užili. 

S projektem nám pomohli rodiče a sourozenci žáků: Carmine I, Králová R, Brejcha P, 

Řezáčová, Pasternáková M, Nováková K, Vrubek J, Plugarská E, r. Pirklova a r. Hrodkova. 

Všem děkujeme a těšíme se na další spolupráci. 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Postřehy dětí: 

Lara: Nejvíc pro mě bylo zajímavé poznat písmo, se kterým nás seznámila Jessica. 

Míša: Nejvíc se mi líbilo, jak nás Gaby naučila novou hru anglicky. 

Lucka: Naučila jsem se hodně nových slovíček a zlepšila jsem se v komunikaci v anglickém  

 jazyce. 

Vojta: Bylo fajn, že u nás bydlel Kiril. 

 

         kolektiv pedagogů ZŠ 
 



 

Ohlédnutí za druhým setkáním pracovních skupin k projektu Komunitně plánujeme na 

Brandýsku. 

Každý z nás se v průběhu života může dostat do těžké situace a potřebuje pomoc. Důvody jsou různé 
– zestárneme, jsme nemocní, prožíváme rodinnou krizi či něco úplně jiného. I proto na Brandýsku 
připravujeme tzv. komunitní plán, který bude nabízet potřebnou pomoc. Aby tento plán odpovídal 
skutečným potřebám, organizujeme mimo jiné otevřená setkání pracovních skupin. Druhé setkání 
proběhlo 13. února 2018 v zasedací místnosti MAS – Střední Polabí, z. s. Opět nás potěšila vysoká 
účast. Diskutovat dorazili představitelé obcí a měst z Brandýska, pracovníci ze sociálního odboru, 
poskytovatelé sociálních služeb, zástupci z řad veřejnosti, ale i samotní uživatelé sociálních služeb. 
Podněty a nápady, které na setkání zazněly, slouží právě jako podklad pro vznikající komunitní plán. 
Co jsme na tomto setkání řešili? 

První téma, které bylo 
společné pro všechny 
účastníky, bylo téma 
informovanosti. Je 
základem pro dostupnou 
pomoc. Pokud máme 
správné informace, 
pravděpodobnost, že 
najdeme vhodnou pomoc je 
vysoká. 
Další témata byla pro 
každou pracovní skupinu 
odlišná. 
V pracovní skupině „Rodina, 
děti a mládež“ účastníci 
řešili téma krizové 
intervence. Skupina 

diskutovala různé formy řešení, např. kam se člověk, který je v krizi, obrací a jak by bylo vhodné 
potřebnou pomoc zpřehlednit.  
V pracovní skupině „Seniorů“ se řešilo téma dovážky obědů. Připravujeme přehled dodavatelů obědů 
v celém území Brandýska, který bude pravidelně aktualizován. Seniorům tak rozšíříme možnost volby, 
kde lze oběd objednat.  
Pracovní skupina „Osob ohrožených sociálním vyloučením“ měla jako druhé téma ubytovny v našem 
území. I když je jich mnoho, jejich kapacity nestačí. Vznikl nápad pro zřízení městské ubytovny či 
azylového domu, který by umožnil reagovat na potřeby lidí bez přístřeší.  
Poslední pracovní skupina „Osoby se zdravotním postižením“ se zamýšlela nad volnočasovými 
aktivitami pro osoby se zdravotním postižením. Možnosti na Brandýsku jsou, problémem zůstává 
nízká informovanost v této oblasti.  
Všem zúčastněným děkujeme za jejich aktivní přístup a těšíme se na další setkání, které proběhne 
v průběhu dubna. Pokud máte chuť zapojit se, neváhejte nás kontaktovat. 

 

Za MAS – Střední Polabí, z. s., koordinátorka projektu Petra Pospíšilová, tel.: +420 777 783 533,  
e-mail: pospisilova@strednipolabi.cz. 
Setkání jsou realizována v rámci projektu Komunitně plánujeme na Brandýsku. 
Registrační číslo projektu: CZ.03.2.63/0.0/0.0/16_063/0006597. 

 

 

mailto:pospisilova@strednipolabi.cz


 

S „ Beržou“ po exotických krajinách – z pohledu  dnes již bývalého pana učitele naší MŠ.  

S letadélka Berži se v polovině školního roku stala opravdová dětská celebrita. Děti se s ním 

naprosto sžily a při jejich cestách za poznáním dává Berža tu správnou atmosféru a motivaci. Jeho 

zvláštnost je navíc v tom, že je založený na skutečném historickém letadle – na prototypu 

československého stíhacího hornoplošníku Aero A 102, který naposledy letěl před 80 lety. Tím se pro 

děti stal skutečným hmatatelným letadlem, kterého mohou kdykoliv navštívit v muzeu a svým 

dopisováním s dětmi působí jako harmonický prostředník mezi magickým a reálným světem. Časté 

přelety hornoplošníků nad mateřskou školou navíc způsobují, že jim děti s radostí mávají a nadšeně 

pokřikují, že proletěl Berža, což jen umocňuje kouzlo jeho postavy. 

Začátkem druhého pololetí „přeletěly“ děti východní Evropu a za Uralem v Rusku se 

seznámily s tamními eskymáky (tzv. Jupikové). Po Sibiři jim dělal znovu průvodce lední medvěd Artík, 

kterého si děti samy vyžádaly a kterého si pamatovaly z loňského roku.  Velmi příjemnou odchylku 

představovalo přistání v Arménii, kde si mohly děti vyzkoušet spoustu nových a zajímavých činností, 

jako je výroba olivového oleje (viz foto) a hru šachy. Tato stolní hra je v Arménii brána natolik vážně, 

že z ní děti skládají i zkoušky do školy. Podle Arménů posiluje smysl pro zodpovědnost a organizaci. 

Téma nabízela jedinečnou příležitost vyzkoušet, jak na tuto hru budou děti reagovat. Stolní hra je 

velmi zaujala a hrály ji i během návštěvy Indie, kde šachy vznikly. Téma Arménie, představovalo první 

hlubší prožitek s kulturní diverzitou, které otevřelo nový rozměr poznávání. Děti se seznámily 

s rozmanitou exotickou kuchyní (viz foto – ochutnávka arménského chleba Laveš), hudbou, tancem, 

ale i intelektuálními činnostmi, jako např. skládání matematických puzzlí, stavění z kostek podle 

plánku, kdy dítě přenáší stavbu z půdorysu do prostoru (z 2D do 3D), čímž si rozvíjely 

předmatematické schopnosti, orientaci v rovině a prostoru, a práci s tužkou. Ve výtvarném tvoření 

dostaly prostor prolomit hranice vlastní představivosti, překlenout výtvarné stereotypy a zcela volně 

vytvářet abstraktní obrazce; a vytvářet je čímkoliv. Výtvarné tvoření se tak posunulo o zcela nový 

rozměr. Děti mohly dojít nejen ke zjištění, že umění se dá tvořit čímkoliv, ale že umění může navíc být 

cokoliv.  Společně s Beržou proletěly děti ještě Indii a Čínu. Přes Japonsko jsme pak obletěli planetu a 

přistáli na krátkou návštěvu v San Franciscu ve Spojených státech. Tam prozatím náš let skončil. 

I v druhém pololetí čekalo na děti spoustu společných akcí. Ve čtvrtek 15. února jsme vyrazili 

na masopustní průvod. Jako odměnu jsme si donesli nějaké sladkosti. Poslední zimní měsíc byl 

zahájen divadelním představením „Kudy cesta do divadla“ a první jarní den jsme přivítali vynášením 

Morany. Ve čtvrtek 22.března jsme přivítali návštěvu ze základní školy, která se přišla podívat na naše 

předškoláky.  

Měsíc březen probíhal i přípravou na Velikonoce a Velikonoční jarmark, který se konal v úterý 

27. března. Byl to pro mě zároveň rozlučkový den a poslední akce, které jsem se v MŠ Záryby 

zúčastnil. Na závěr bych chtěl proto poděkovat celému personálnímu kolektivu za všechny příjemné 

prožitky a taky rodičům za vřelou a příjemnou spolupráci. Chtěl bych mimo jiné poděkovat taky 

dětem, které mi za dobu mého působení v mateřské škole hodně přirostly k srdci a s kterými jsem 

prožil spoustu legračních chvil. Bylo a stále je pro mě velké potěšení, že se do mateřské školy těšily, 

rády zkoušely nové věci a že je témata bavila. Vytvářelo to velmi příjemnou atmosféru. Na úplný 

závěr bych ještě rád poděkoval paní ředitelce Radce Blanárové, která mi vůbec umožnila seznámit se 

a pracovat s programem Začít spolu, který byl pro mě předtím neznámý. Byla to pro mě nová a zcela 

jedinečná zkušenost, jak pedagogiku provozovat trochu jiným způsobem. Chtěl bych jí poděkovat za 

mnohé její reflexe týkající se mojí pedagogické práce, jelikož hodnotit svojí vlastní práci objektivně 



není vždy zcela jednoduché a tento náhled nestranné osoby, byl pro mě, jako učitele, v mnohých 

ohledech nedocenitelný.  

Nádhera tohoto programu je v tom, že svojí flexibilitou a rozmanitou nabídkou činností je 

schopen začlenit do vzdělávacího procesu děti všech věkových skupin formou center aktivit, čímž je 

vytvářeno příjemné a nenásilné prostředí, kdy jsou dětem nabídnuty rozmanité činnosti různé 

náročnosti. Každé dítě si může vybírat činnosti podle svých věkových schopností a podle toho, co má 

zrovna chuť zkusit; podle své aktuální nálady může vybírat mezi činnostmi méně náročnými a více 

náročnými a může si vybírat skupinu, se kterou chce činnosti konat, případně si činnost dělat o 

samotě, pokud si to dítě přeje. Možnost volby je klíčovým prvkem. Děti se učí nejen vybírat, ale i nést 

za svojí volbu zodpovědnost, což je důležitou součástí celého procesu. V tom mi byl program velmi 

blízký, protože mi jako učiteli umožňoval „pohrát“ si se situací a vyhýbat se tak nudnému stereotypu.  

 

Za MŠ Sean Paul Simek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
OD DUBNA PILOTUJÍ BERŽU ZASE JEN ŽENY. 

Po velikonocích naše školkové letadlo řídí zase jen paní učitelky a také s nimi zažijí „pasažéři = děti  
různé zážitky. Počasí se umoudřilo a nastal čas upravit si školní zahradu. O pomoc jsme požádali opět 
rodiče a jako vždy nám vyšli vstříc. Letos se brigády zúčastnilo 10 rodičů z Berušek a 10 rodičů ze 
Žabek. Děti jim statečně pomáhaly jak s hrabáním, tak s nakládáním. Počasí nám celý týden přálo a 
tak se udělalo spousta práce. Všem touto cestou moc děkujeme za ochotu a pomoc – za to, že naše 
zahrada vypadá zase upraveně, záhonky jsou vyčištěné a po jarním deštíku na nich vše krásně roste. 
Poděkování patří také tatínkům, kteří přišli a pomohli. Začali jsme s vykopáváním zeminy v altánu. 
Tato práce ještě není dokončena do altánu jsme totiž v minulém roce na podzim dostali sponzorským 
darem zámkovou dlažbu, kterou tam teď na jaře chceme umístit, aby si na ní děti mohly hrát nebo se 
učit a neprášilo se tam. Při této příležitosti bychom rádi poděkovali za sponzorský dar, který jsme 
dostali velice si toho vážíme. Máme radost z každé společné činnosti s rodiči a se zájmem uvítáme i 
jejich návrhy a nápady. Měsíc duben byl také ve znamení návštěv. Před velikonocemi se byli paní 
učitelky ze ZŠ podívat na předškoláky u nás a v úterý před zápisem dětí do první třídy jsme se byli 
zase s předškoláčky podívat v základní škole. Pozdravili jsme bývalé spolužáky, kteří tam již chodí a 
podívali jsme se, jak se jim ve škole daří a co vše se za 7 měsíců naučili. 
Zatím poslední  návštěvou byl výlet autobusem do kina v Brandýse nad Labem, kde jsme se podívali 
na představení  krejčíka Honzy. 
Berža již poletí  jen dva měsíce a pak se vrátí zpět na letiště. Za dva měsíce se toho dá však zažít 
spoustu. Tak třeba výlety, různá představení, společná vystoupení, ale také škola v přírodě. 
Také seznámení s novými malými kamarády a o tom všem Vám zase napíšeme příště. Zatím Vás 
všechny ze školkového letadélka vesele zdravíme a přejeme spoustu krásných jarních dní. 
( přidáváme pár fotek ze jmenovaných akcí). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA  ZÁRYBY, 
 PŘÍSPĚVKOVÁ ORGANIZACE 

 

VYHLAŠUJE ZÁPIS K PŘEDŠKOLNÍMU 

VZDĚLÁVÁNÍ. 
 
 
 

Podle školského zákona č. 561/2004 Sb. § 34,odst.2  ředitelka MŠ Záryby,      

příspěvková organizace oznamuje, že zápis dětí pro školní rok 2018/2019 

proběhne ve dnech:    

 čtvrtek 3. 5. 2018 a pátek 4. 5. 2018 

 vždy odpoledne od 14:30 do 16:30 hod 

v nové budově Mateřské školy Záryby,  

příspěvková organizace 

 
 

K zápisu přineste: - vyplněnou  žádost  dítěte (tiskopis je k vyzvednutí 

v mateřské škole od  úterý 3. 4. 2018), rodný list dítěte, občanský průkaz 

zákon. zástupce a očkovací průkaz dítěte. 

Budeme rády, pokud bude přítomno zapisované  dítě. 
(důvodem je porovnání zralosti dítěte k nástupu do předškolního zařízení) 
 

 Kritéria pro přijetí dětí k předškolnímu vzdělávání: 

V případě, že bude počet žádostí o přijetí vyšší než počet volných míst, bude 
ředitelka školy rozhodovat podle kritérií, se kterými se můžete od 3. 4. 2018 
seznámit na stránkách školy. 
 

    V Zárybech  2. 3. 2018                                                     Radka Blanárová 

                                                                                             ředitelka MŠ 

 

 

 



 

 

Mateřská škola Záryby, příspěvková organizace 

Záryby 30, 277 13 Kostelec nad Labem 
IČO: 72028611, tel.: 326903629, 727911063 

 
 

1/ PŘIJME ZAMĚSTNANCE/KYNI NA FUNKCI UČITELKA S ÚVAZKEM 0,32 - NÁSTUP MOŽNÝ 
IHNED PO DOHODĚ – PŘEKLENOVACÍ ÚVAZEK = PŘEKRÝVÁNÍ SLUŽEB VE TŘÍDĚ ŽABEK 

PODMÍNKOU PEDAGOGICKÉ VZDĚLÁNÍ, PRAXE V OBORU VÍTÁNA. 
 
. 

2/  PŘIJMEME ŠKOLNÍHO ASISTENTA NA ÚVAZEK 0,5 – OD ZÁŘÍ 2018  PODMÍNKOU PRO 
PŘIJETÍ ABSOLUVOVÁNÍ KURSU PRO ASISTENTY  = CERTIFIKÁT NEBO PRAXE VE ŠKOLSTVÍ. 
 
 
Žádosti na nabízené pozice zasílejte na adresu školy písemně a nebo na e-mail 
blanarova@zaryby.cz  

 

ooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

Zárybské ženy 2018  

Zveme všechny ženy bez rozdílu věku na tradiční nezávazná setkávání vždy jednou za měsíc. 

KDY? Od 19:30  nejčastěji v pátek 

KDE? V komunitním centru Záryby  (v létě pak aktuálně v Hostinci Na Hřišti)  

11.KVĚTNA 
  8. ČERVNA 

      13. ČERVENCE 
10. SRPNA  

7. ZÁŘÍ 
12. ŘÍJNA 

           9. LISTOPADU 
         7. PROSINCE 
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Jaro plné kontrol 

 

Dne 21.03. jsme absolvovali kontrolu HZS Středočeského kraje, která byla zaměřena na 

plnění povinností obce stanovených zákonem č.133/1985 Sb., o požární ochraně, ve znění 

pozdějších předpisů a vyhlášky č. 246/2001 Sb., o stanovení podmínek požární bezpečnosti a 

výkonu státního požárního dozoru, ve znění vyhlášky č. 221/2014 Sb.  

Tolik k právním předpisům. Kontrolu provedl nový velitel HZS Stará Boleslav npor. Mgr. 

David Bárta a vedoucí kontrolní skupiny nprap. Kateřina Rajtová. Kontrolován jsem byl 

samozřejmě já, jestli si obec plní své povinnosti dle výše uvedených právních předpisů a také 

se zúčastnil velitel naší JPO V pan Pavel Krtek. Kontrolováno bylo vybavení jednotky, 

připravenost členů naší jednotky (lékařské prohlídky, pravidelná školení a příprava jednotky, 

stav techniky, a pod.). Jelikož již několik let máme i tzv. nositele dýchací techniky, tak je 

samozřejmě velice důležité, aby všichni členové byli dobře vyškoleni a hlavně secvičení, 

protože v případě zásahu v zakouřeném prostředí je nutné zachovat chladnou hlavu a hlavně 

disciplínu! Samozřejmě všichni doufáme, že si to nebudeme muset vyzkoušet "na ostro" při 

případném požáru!!! Kontrola proběhla bez zjevných závad a je vidět, že finanční prostředky 

obce, které byly v posledních letech investovány do naší hasičské zbrojnice a vybavení 

požární jednotky jsou efektivně a správně využity pro potřeby nás všech v případě ohrožení 

majetku a životů lidí v naší obci.   

Další kontrola následovala hned 10.4. a tentokrát ji prováděl HZS Středočeského kraje za 

účasti Městského úřadu Brandýs nad Labem-Stará Boleslav v souladu se zákonem č. 

240/2000 Sb., o krizovém řízení a o změně některých zákonů (krizový zákon),a v souladu se 

zákonem č. 255/2012 Sb., o kontrole (kontrolní řád). Předmětem kontroly bylo dodržování 

krizového zákona a předpisů vydaných k jeho provedení ze strany obce. Kontrolu provedla 

kpt. Bc. Světlana Beránková za HZS - Územní odbor Mladá Boleslav a Jaroslav Dušek za 

MěÚ Brandýs nad Labem-Stará Boleslav. Kontrolováno bylo především, jestli má obec zřízen 

krizový štáb, jeho vybavení, proškolení, dále jestli má obec zpracován povodňový plán a 

různé další havarijní a krizové plány v případě ohrožení obyvatel obce. Vše dopadlo velice 

dobře a výše uvedené materiály si můžete v případě zájmu prostudovat na http://zaryby.cz/. 

Vzhledem ke skutečnosti, že máme zřízenu vlastní Jednotku požární ochrany, která v případě 

ohrožení obyvatel rovněž plní úkoly uložené starostou obce, tak jsem opět patřili k těm lépe 

připraveným a hodnoceným obcím! 

 

                                                                       Petr Mašek, starosta obce  

 

 



 

Mladí soptíci už zase soutěží. 

Trvalo to déle než jsme chtěli, ale nakonec jsme se dočkali teplejších dnu a mohli jsme začít 
s přípravou hasičských sportovních disciplín venku. První závody již máme za sebou. Konaly se 
v Chlumíně 7.4. 2018, za SDH Záryby se zúčastnilo 16 závodících soptíků v 7 kategoriích. 
Přestože jsme měli před závody možnost trénovat jen 2x, výsledky byly velice pěkné. Byly to závody 
jednotlivců, tak závodil tentokrát každý za sebe. Medaili za druhé místo si přivezl v kategorii přípravka 
chlapci Lukášek Říha. Také ostatní umístění byly velmi pěkné a pohybovaly se průměrně v prostředku 
závodících. Máme z dětí velkou radost a děkujeme jim za snahu. 
Hned další sobotu byly závody ve Dřísech pro dorost a dospělé. Soptíci nám již dorůstají a tak jsme se 
domluvili s nejstarším z nich a jeli jsme to zkusit – závodní dráha měla již 90metrů ne 60 jak jsme 
zvyklí a také překážka byla vysoká 170cm a kladina delší než obvykle. V kategorii mladší dorostenci 
bylo zapsáno 14 závodníků z 5 SDH okresu. Jak je možné si dobře spočítat ostatní měli 3 až 4 
závodníky. Myslím, že první zkušenost dopadla velice dobře, Šimon se umístil na 11.místě a mohlo to 
být ještě lepší, pokud by  při prvním pokusu měl v pořádku soutěžní náčiní. Nikdo není dokonalý ani 
my a po zkušenostech budeme příště chytřejší. 
Blíží se další sobota 21.4.2018 a my se připravujeme na překážkový závod štafet, který bude na 
Mělníku. O tom, jak jsme dopadli, Vás budeme informovat příště a nebo si to můžete přečíst na 
vývěsce u hasičárny. 
 
Ps.: odrostly nám děti z přípravky = do šesti let, pokud by se chtěl někdo přidat a zkusit to s námi, 
budeme rádi. Naši činnost budeme prezentovat při oslavě hasičského výročí. 
S pozdravem joha a ohni zmar mladí hasiči SOPTÍCI a jejich vedoucí. 
 Radka Blanárová  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Oslavy 130. let založení Sboru dobrovolných hasičů v Zárybech 

V letošním roce se uskuteční oslavy 130. výročí založení SDH Záryby a to dne 02.06.2018 od 9 

hodin ráno, kdy budou zahájeny závody v požárním útoku o pohár obecního úřadu na 

fotbalovém hřišti a následně po ukončení těchto závodů se všichni účastníci oslav přesunou 

slavnostním průvodem dolů do obce k hasičské zbrojnici, kde na návsi u zvoničky bude probíhat 

bohatý kulturní a doprovodný program oslav až do večerních hodin, program končí ve 22 hodin! 

Zastupitelé obce se rozhodli našemu SDH přispět na tyto oslavy, protože rovněž jako naše JPO 

dělají hodně práce v obci a hlavně dlouhodobě reprezentují naši obec po celém okrese Mělník a v 

jeho blízkém okolí na soutěžích v požárních sportech. Poslední léta se věnují hlavně dětem a 

mají velice dobré výsledky! Rovněž i naše družstva mužů, žen či rezervy nic nezanedbávají a jsou 

kdykoliv připraveni si zasoutěžit.  

V rámci oslav by zastupitelé chtěli seznámit občany s návrhy nového obecního znaku, který jsme 

se rozhodli pořídit. Představení návrhů bude v rámci oslav, kde se budou moci občané vyjádřit k 

připravenému ztvárnění tří návrhů a následně po celý měsíc červen se budou moci na obecním 

úřadu vyjádřit k tomu, který znak preferují a následně bude zastupitelstvem vybrána finální 

podoba, která půjde ke schválení do Poslanecké sněmovny parlamentu ČR. Teď už nám jenom 

zbývá si přát hezké počasí a dobrou náladu oslavenců i oslavujících spoluobčanů a budeme se na 

vás všechny moc těšit.        

                                                                                           Petr Mašek, starosta obce 

 

 Obecní slavnosti u příležitosti 130. výročí založení Sboru dobrovolných hasičů v                  
                                                                                  Zárybech 
 
Je parádní, že lidé v naší obci umí držet pospolu a je zde spousta aktivních spoluobčanů, kteří se 
zasazují o to, že Záryby žijí!  Touto cestou bych ráda poděkovala zastupitelstvu obce v čele 
s panem starostou Petrem Maškem za to, že s takovým nasazením podpořili oslavu 130. výročí 
sboru SDH.  
Společně s  Petrem Maškem – starosta obce, Tomášem Machem – místostarosta obce, Michelem 
Králem -zvukař a Radkou Blanárovou ml. – starostka SDH  , jsme schůzovali, domlouvali, sháněli, 
zajišťovali a myslím, že se nám program povedl.  V přípravách je zaangažovaný celý tým SDH 
Záryby, což jsou lidi, kteří umí vzít za jeden provaz a vše dotáhnout do zdárného konce. 
Spolupráce s nimi na přípravách oslav mě neskutečně baví a jde sama od ruky.  Tímto vás 
všechny zveme a věříme, že v rozmanitém programu si každý najde to svoje.   
                                                                                                                                                                                    
                                                                                                       Za celý organizační tým Hana Machová  
 
Nemalý díky patří i naším SPONZORŮM akce, díky kterým program bude na daleko 
profesionálnější úrovni, než jsme vůbec doufali! Děkujeme  
 

Martin Kabíček – AQUATOPSHOP , Ján Koval – ARMOGROUP s.r.o., Petr Wirth – OK 

STŘECHY, Vojtěch Babovák  - TRABACAR s.r.o. , Karel Bláha – BLATRA s.r.o., Kateřina 
Adámková Strnadlová – kosmetický salon ORCHIDEA,  manželé Josef a Radka 
Faltusovi, Ing. Pavel Brejcha – Slaboproudé a silnoproudé elektroinstalace, Miloslav 
Mňuk a Radek Pecen – Stavebniny Pecen  Mńuk , Vít Hrodek – zemní  práce,  Jana 
Vandírková – účetní, OBEC BARÁČNÍKŮ ZÁRYBY,   Vojtěch Hrabánek – FOUS truhlářství 

s.r.o., Restaurace Marten, Ing. Ivan Marek – Zahradní Architektura, Michal Král – 
MIKR. cz, .  



 

 

 



 

Zásah 

V sobotu 7.4.2018 byl nahlášen starostou obce požár slámového hnoje, který se nachází v katastru 

obce, proto byla naše jednotka zalarmována. Vše se seběhlo velmi rychle, kolem poledne přišla všem 

členům hasičské zásahové jednotky zpráva se všemi potřebnými informacemi. Většina z nás se 

urychleně shromáždila v hasičské zbrojnici. Zde jsme se převlékli do zásahových obleků a vyjeli 

k místu kde hořelo. Dostavili jsme se na určené místo před hasiči ze Staré Boleslavi, kteří nasadili dvě 

cisterny. To už se celá hromada rozhořela. Jako první jsme provedli průzkum a následně začali hasit 

jedním proudem. Po příjezdu profesionálů jsme předali  velení nad zásahem. Požár na povrchu 

hromady jsme dostali pod kontrolu celkem rychle. Bohužel k uhašení vnitřku jsme neměli v danou 

chvíli vybavení a proto velitel zásahu ukončil hasicí práce. Následně jsme dostali za úkol dohled nad 

postiženým mistem přes noc. Druhý den v 8:00 hodin přijeli opět hasiči ze Staré Boleslavi, kteří 

pomocí termovize prozkoumali doutnající zbytky hromady a poté ukončili zásah. Z kupy bohužel stále 

stoupal nepříjemně štiplavý zápach, který byl cítit po celé vesnici. Naštěstí se nikomu během zásahu  

nic nestalo a oheň se nikam nerozšířil díky včasnému zásahu hasičů.   

          Bc. Michal Kutílek 

 

 



 

Vítězství Pavla Nováka 

Začátkem dubna se na brněnském okruhu jel 

v seriálu Přeboru České republiky motocyklů třídy 

Klasik, závod Jarní cena Brna 2018. Tohoto závodu 

se v třídě do 500 ccm zúčastnil i náš Pavel Novák. 

Během víkendového klání se jely celkem dva 

závody. Pavel Novák se v obou závodech umístil na 

skvělém prvním místě. 

Na stupně vítězů v kategorii K500 se postavili: 

Klasik – závod I.  7.dubna 

        st.číslo Závodník  stát motocykl  počet kol celkový čas 

1.    93  Pavel Novák   CZE  Honda CBR 500  6  16:18.217 

2.    52  Ronald Neef   GER  Yamaha RD  6  16:29.137 

3.    E4  Andreas Ulm   GER  Cotton Python Special 6  16:54.734 

Klasik - závod II.  8.dubna 

1.    93  Pavel Novák   CZE  Honda CBR 500  8  21:43.417 

2.    52  Ronald Neef   GER  Yamaha RD  8  22:21.538 

3.    5  Otakar Talaga   CZE  Benelli   8  22:24.831 

                     

                                                                                                                    Tomáš Mach 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

                                         ÚSPĚŠNÉ ZÁRYBSKÉ GYMNASTKY 

  V březnu jsem uspořádala již 5. ročník gymnastických závodů, kde si naše dívky změřily síly se 

soupeřkami z Kostelce n/L. Nejlépe umístěná zárybská děvčata  jela 9.4. na oblastní gymnastické 

závody do Neratovic. V naší sokolovně nemáme již bohužel hrazdu, přesto Alenka musela zvládnout v 

pětiboji sestavu na hrazdě. Zkusila si to jednou před závody a pak to zvládla jako nejlepší. 

  Asi už nás příště nepozvou, protože našich pět gymnastek přivezlo maximální počet medailí, na 

ostatní závodnice zbyla jen jedna stříbrná a tři bronzové.    

                                                                                                           H.Laubrová 

Celkové umístění : 
  
          KATEGORIE 2011-2012 
1. BARUNKA KUCHAŘOVÁ 
2. EVIČKA BREJCHOVÁ  
 
          KATEGORIE 2009-2010 
1. ŠTĚPÁNKA KUCHAŘOVÁ 
2. MONIČKA SALAČOVÁ 
 
       KATEGORIE 2004-2008 

1. ALENKA PLÍVOVOVÁ 



 

 Zárybskou kopanou nyní vede na střídačce bývalý trenér Sparty či reprezentace 

 

Záryby přilákaly 

legendu Sparty 
Autor: Jaroslav Kalina 

Foto: Tereza Bacovská, twitter.com  

 

Naše víska ulovila fotbalovou superposilu! 

Před startem jarní části nynější sezony  

I. A třídy, ve které hrají i Záryby, přivítalo 

zdejší „áčko“ do svého realizačního týmu 

kouče ZDEŇKA SVOBODU. Bývalý vynikající 

fotbalový záložník ještě minulý rok působil 

jako asistent trenéra v klubu AC Sparta 

Praha. V českém velkoklubu však vloni 

skončil a po několikaměsíční pauze se vrací 

zpět k trénování. Pro comeback ke 

své milované hře si vybral Záryby, které na 

fotbalovou ikonu ihned zapůsobily.  

 

 
 
 

ZÁRYBY – Peníze ani sláva klubu nehrály roli. Při rozhodování o návratu k fotbalu vedla 
trenéra Zdeňka Svobodu především vlastní rodina a správný zápal jeho potencionálních 
svěřenců k fotbalu. Podle slov osminásobného mistra první fotbalové ligy se Spartou našel 
přijatelné podmínky pro trénování právě v naší obci.  
   „Okamžitě po nástupu jsem poznal příjemné prostředí a tým dobrých lidí, které fotbal baví 
a mají z něho radost. To je pro mě zásadní. Kdyby v Zárybech chyběla úroveň a radost 
z fotbalu, tak bych sem nešel. Peníze ve fotbale neřeším, člověk nějakým způsobem žije i 
mimo něj. Mám jiné zaměstnání než trénování,“ prozradil pětačtyřicetiletý rodák z Brna.  
   Svoboda velký skok z první ligy do krajské I. A třídy rozhodně nebere jako degradaci ve své 

trenérské kariéře. Naopak, možnost vést Záryby s chutí přijal. Po konci ve Spartě a volnu bez 

fotbalu se bývalému kolegovi kouče Pavla Vrby u české fotbalové reprezentace začalo 

stýskat.   

 



 

Zárybskou kopanou nyní vede na střídačce bývalý trenér Sparty či reprezentace 

 

   „Ve fotbale se pohybuji celý život a už po dvou až 

třech měsících jsem zjistil, že mi moc chybí. Ještě 

nedávno před příchodem do Záryb mi moje manželka 

říkala, že na mě vidí, jak jsem stále otrávený, a něco mi 

furt schází,“ zavzpomínal Svoboda.  

   „Když jsem ale přišel do Záryb na první trénink, tak 

jsem měl hned dobrou náladu, začalo mě to bavit a 

život byl opět veselejší. Pro návrat k trénování jsem rád 

zvolil i nižší soutěž. Fotbal je můj život a bez něj zkrátka 

žít nejde,“ přiznal s úsměvem někdejší hráč, kterému 

se před osmnácti lety ve sparťanském dresu povedlo 

vstřelit gól španělskému fotbalovému gigantovi 

z Barcelony při památném utkání v Lize mistrů. Sparta 

tehdy na svém hřišti byla blízko senzační výhře, ale po 

neproměněné penaltě hosté otočili a vyhráli 2:1.   

   Nyní má Svoboda za sebou již několik utkání v roli 

zárybského lodivoda a členové klubu si spolupráci 

s profesionálním trenérem nemohou vynachválit. „Pro 

fotbal v Zárybech je příchod pana Svobody obrovský impuls. Máme možnost získat cenné zkušenosti 

a posunout se o krok dopředu. Moc si vážíme toho, že bývalý reprezentační trenér projevil obrovskou 

ochotu a přišel k nám do nižší soutěže. Klobouk dolů před ním,“ uvedl zárybský kapitán Daniel Krulich 

na adresu fotbalové legendy.  

   Podobné pocity ze získání velké posily vyjádřil i vedoucí TJ Záryby Jaroslav Bureš. „Příchod Zdeňka 

Svobody do Záryb je pro nás takovou pohádkou. Pro mě je to čest. Jsem vášnivým sparťanem od pěti 

let a celou dobu pečlivě sleduji dění ve Spartě a samozřejmě mi neuniklo, že se vedení týmu na Letné 

se Zdeňkem rozloučilo, čemuž jsem vůbec nerozuměl,“ řekl předseda Vrchního soudu v Praze, který 

jako fotbalový nadšenec již roky podporuje zárybskou kopanou.    

   „Působení Zdeňka v Zárybech není pouze o tom, aby pomohl a-týmu v soutěži. Jde především o 

jeho nesmírné zkušenosti a rady, ze kterých mohou 

čerpat trenéři a hlavně naši kluci. Je jasné, že 

profesionála jako je pan Svoboda, náš klub neudrží 

věčně. Jsme domluveni, že v případě zajímavé nabídky 

z vyšší ligy, může odejít. Momentálně však vede Záryby, 

čehož si my všichni moc ceníme,“ uvedl s radostí Bureš. 

 

 

Nový zárybský trenér nedávno poskytl rozhovor 

pro deník Sport. Obsáhlé interview s legendou AC Sparta 

Praha si můžete přečíst na webu iSport.cz nebo na facebookové stránce Sportovní areál TJ Záryby. 



 

Dětský karneval v pravěkém doupěti 

Na maškarním bylo i letos veselo. Dorazilo skoro osmdesát dětí, které usilovně soutěžily a tančily. Na 
rozdíl od loňska na ně místo půvabných princezen čekala tlupa pravěkých žen. Děti ale byly statečné a  
vůbec se jich nebály. Naopak, s chutí se bavily. A hlavně – naučily se speciální a velmi náročný 
neandrtálský tanec, který si předávají generace zárybských žen už od doby kamenné. Podívejte se na 
fotky z dětského karnevalu a nechte se nalákat na příští ročník, který bude určitě minimálně stejně 
dobrý. 
                                                                                                  Za celou tlupu: Jana Dresselová 

 
Do pravěké jeskyně se zatoulala i  
jedna baletka a usměvavá dvojčátka 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Pravěký organizační výbor: (zleva) Hanka, Pája, Helka, Jana. Šperky žen byly vyrobeny z kostí a zubů 
tygra šavlozubého. Pro zvídavé čtenáře kvízová otázka: mohli se neadrtálci skutečně potkat s tímto 
tvorem? Podepsané odpovědi vhazujte do schránky u sokolovny. Ze správných odpovědí vylosujeme 
výherce, na kterého čeká právě takový šperk, jaký vidíte na obrázku. 

Výrobu mumií z toaletního 
papíru jsme si nacvičili už loni, 
takže letos pobíhala po 
tělocvičně spousta dokonalých 
zombíků 

 



 

 

 

Přetahování lanem, holky proti klukům. 

Tipněte si, kdo vyhrál. Máte na to 5 

sekund: 

5……....4…….....3…..…..2……......1…….. no 

přece holky :) 

 

 

 

 

 

Děti a rodiče ve víru tance. Vzadu vidíte 

tradiční bohatou tombolu, která čeká na 

děti vždy na konci maškarního 

 

              oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo  

Dětské sportovní odpoledne 

Tak jako každý rok i letos se na vás čeká odpoledne plné her a sportu. Přijďte v neděli 10.6. ve 14 

hodin na fotbalové hřiště. Závodit mohou děti i dospělí. Budeme házet pařezem, plivat peckou do 

dálky a dělat spoustu dalších legrácek. Těšíme se na vás. 

TJ Záryby a Baráčníci 



 

 

Oddíl Pionýr Záryby 

 

Od října 2017 v Zárybech funguje oddíl Záryby. Klubovnu máme v komunitním cenru a  k 
dnešnímu dni máme 23 dětských členů. 
Co vlastně v oddíle děláme? Všechno :-) Na středečních schůzkách hrajeme deskové hry, 
zkoušíme nové věci jako například pletení z bužírek, enkaustiku (malování voskem a žehličkou), 
antistresové omalovánky, výrobu zboží na vánoční jarmark, velikonoční zápichy, pečení 
vánoček, práce se siluetou, výrobu přáníček a tak dále. Letos jsme už zahájili sezónu venku, kde 
jsme šli po fáborkách hledat poklad, museli jsme splnit několik úkolů, ale na konci nás čekala 
sladká odměna. Pokud nám počasí bude přát, tak další schůzky budou také venku. 
Ale v oddíle nechodíme jen na schůzky. V klubovně jsme měli i přespávání, kdy jsme si po 
různých hrách venku udělali k večeři pizzu a ve spacáčcích si promítli na zdi film na usnutí. 
Zatím naší největší akcí byla Ledová Praha. Ta se konala ve dnech  2.- 4.2.2018. 
S naší výpravou o 14 členech jsme navštívili spoustu míst. V pátek jsme začali  podmořským 
světem, úžasným Zemědělským muzeem a zakončili jsme večerní procházkou na Pražský hrad. 
V sobota po vydatné snídani jsme vyrazili do policejního muzeu,kde si nás policie vyzkoušela a 
otestovala , po obědě jsme se prošli po Václavském náměstí. Následovalo muzeum krokodýlů s 
jejich krmením a večer zakončili koncertem  Děti dětem, kde nám zazpívala i Haidy Janků. V 
neděli jsme stihli už jen Wax muzeum. 
Další akce Pionýra bude 28. dubna, kdy vyrazíme do Zemědělského muzea, protože na Ledové 
Praze jsme si ho nestihli projít celé. 
Během června zvládneme ještě jedno přespávání a pak už čeká některé členy první pionýrský 
tábor, na který se všichni těšíme. 
Fotky jsou z ledové Prahy a ze schůzek. Další fotky je možné si prohlédnout na facebooku Pionýr 
Záryby. 
                                                                                                                      Martina Franková  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

STROMY SVOBODY 

V letech 1918 a 1919 lidé po celé naší vlasti vysadili tisíce stromů (většinou lípy), které vešly 

ve známost jako Stromy svobody. Stromy symbolizovaly vznik samostatného demokratického 

státu Československá republika. Byly ověšené stuhami, ke kořenům se ukládaly pamětní listy. 

Stromy se pak sázely i v pozdějších letech (1928, 1945, 1968)  - vždy, když si lidé chtěli 

připomenout a oslavit význam svobody a demokracie. Letos – u příležitosti stého výročí 

republiky – probíhá celonárodní projekt nazvaný Stromy svobody. Více o něm najdete na 

www.stromysvobody.cz. Rádi bychom do něj Záryby zapojili, a to: 1) mapováním zdejších 

stromů svobody, 2) výsadbou nového stromu svobody.  

Oslovujeme tímto tedy pamětníky: VÍTE O NĚJAKÉM STROMĚ V ZÁRYBECH ČI 

MARTINOVĚ, KTERÝ BYL VYSAZEN JAKO „STROM SVOBODY“? Máte doma 

fotografie z oslav založení republiky, případně z výročí oslav republiky?  Pamatujete tyto 

oslavy (či je znáte z vyprávění) a rádi byste se o své vzpomínky podělily? Komunitní centrum 

Záryby můžete kontaktovat na kczaryby@seznam.cz, tel. 605 734 985  či vhoďte vzkaz do 

schránky bývalého obecního úřadu.  Těšíme se.  
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ŽIVÁ NÁVES ZÁRYBY - VÝZVA 

Fotíte či malujete (i děti) a rádi byste své fotografie/ obrázky vystavovali?  

Hrajete na kytaru, trumpetu, housle a rádi byste uspořádali komorní vystoupení?  

Žonglujete, chodíte po slack lajně či umíte jiné artistické kousky?  

Plánujeme jarně-letní program a rádi bychom touto cestou oslovili ty, kteří by rádi svým 

uměním oživili VEŘEJNÝ PROSTOR ZÁRYBSKÉ NÁVSI.  

Komunitní centrum Záryby můžete kontaktovat na kczaryby@seznam.cz, tel. 605 734 

985 (Klára Pirklová) či vhoďte vzkaz do schránky bývalého obecního úřadu.  Těšíme se.  

 

A jedna pozvánka k tomu  - 26.5. odpoledne ožije náves STAROČESKÝM MODROTISKEM.  
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Baráčník být… 

 
V sobotu 17. února proběhlo v sokolovně Valné volební zasedání Obce baráčníků 

v Zárybech. Takového zasedání, neboli „sedění“ se účastní nejen místní tetičky a sousedé, 
ale i zástupci spřátelených obcí I. župy.  

Po přivítání chlebem a solí rychtářka zahájila slavnostní odpoledne. Nechyběla česká 
hymna, vzpomínka na zesnulé, ani kulturní vystoupení. Tentokrát bylo zpívání a tancování 
dětí z mateřské školy podpořeno navíc ženským sborem Zárybníček.   

Po pravidelných příspěvcích tetičky vzdělavatelky, tetičky berní, tetiček slídilek, souseda 
syndika a souseda místorychtáře byli přijati další dva občané do naší široké základny, která 
má již více než 100 členů. 

Mezi dalšími body programu byla nejdůležitější volba nového konšelstva na další dva 
roky. Tedy spíše „staronového“ konšelstva pod vedením rychtářky Márie Ročkové.   

Po přestávce následovaly zdravice zástupkyně I. župy a jednotlivých spřátelených obcí. 
V tuto chvíli bylo všem přítomným jasné, že právě tyto sousedské návštěvy, tzn. vzájemná 
podpora i spolupráce, věcná kritika a neustálé nadšení, jsou tím, co udržuje všechny okolní 
obce baráčníků při životě. Závěrečná písnička „Baráčník být…“ důstojně ukončila slavnostní 
odpoledne. 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 

Nabídka červencového pobytu v Baráčnické zotavovně 

 

 
Zotavovna, kterou spravuje Veleobec 

baráčnická, je na okraji Černošic u Tábora, asi 10 
minut z náměstí. Před loňskou letní sezónou jsme 
v zotavovně pomáhali s úklidem. Zalíbila se nám 
nejen samotná chalupa, ale i nádherné okolí. 
Okolní lesní cesty jsme však neměli čas 
prozkoumat, a tak jsme si zamluvili od 5. do 8. 
července  20 míst pro naši baráčnickou obec.  

Doufám, že objednaná místa zaplníme.  
Zájemci se mohou hlásit u souseda Jiřího Kutílka 
nebo u tetičky Radky Blanárové. 

Bližší popis objektu a okolí najdete na http://www.baracnici-tnv.cz/letni_rekreace/   
 

 
 
 
 
 

 

Staročeské Máje 
v sobotu 12. května 2018 

 odpolední průvod obcí, kroje a 
svéráz jsou vítány 

 přibližně v 17 h tancování České 
besedy na návsi Pod vrbami 

 ve 20 h zábava v místní sokolovně 

Těšíme se na Vaši účast. 
 

 

 

http://www.baracnici-tnv.cz/letni_rekreace/


 

 

 

 

 

ŽIVOTNÍ   JUBILEA 

V měsíci dubnu a květnu oslavili a oslaví své významné životní jubileum 

 

60 roků                                                         5.4. Helena Laubrová 

                                                                     11.5. Ivana Cincibusová  

                                                                    16.5. Jiří Kutílek   

65 roků                                                       24.5. Jaroslava Buriánová  

80 roků                                                       21.5. Václav Vacek  

82 roků                                                      13.4. Jiří Zlatohlávek  

83 roků                                                       29.4. Naděžda Sýtková  

85 roků                                                      30.4. Marie Zlochová  

86 roků                                                      12.4. Jaroslav Pícha  

 

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody.       
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